
Motivační dopis Veronika Šálková 

1.Dětská klinika 

Medicína dnes nabízí velké množství nejrůznějších oborů.  Chtěla jsem obor takový, aby mě 

zároveň bavil i bych měla předpoklady vykonávat jej dobře.  Utvrdila jsem se, že se chci věnovat 

pediatrii. Líbí se mi z několika důvodů. Je to obor komplexní a pestrý, individuálně se věnuje každému 

pacientovi a v neposlední řadě je to práce s dětmi, kterou mám moc ráda.  

Odmala se pohybuji v dětských sportovních kolektivech ať už v mém rodném místním Sokole 

nebo oddílu stolního tenisu. Celé dětství jsem jezdila na letní tábory, na což jsem navázala jako 

pomocná síla v mladé dospělosti. Práce s dětmi je mi blízká. Zároveň jsem si vědoma nesnází, které 

tato práce může přinášet a jsem připravena s nimi i sama na sobě pracovat. 

Ráda bych se věnovala pediatrii nemocniční. Za pět let se vidím v procesu získávání zkušeností 

i vědomostí předatestační přípravy. Následně by mě lákala dětská endokrinologie a diabetologie nebo 

alergologie. 

2.Oddělení alergologie a klinické imunologie  

 Alergologie a klinická imunologie mě zaujala právě proto, že je krásným příkladem propojení 

klinické medicíny a laboratorního světa. S pokrokem laboratorních metod je správná interpretace 

laboratorních dat a spojení s klinikou nesmírně důležité. Moc ráda bych se jí věnovala po 

pediatrickém kmeni nebo atestaci z pediatrie.  

Proč zrovna Fakultní nemocnice Olomouc? 

Na FNOL se mi nejvíce líbí, že je v centru všeho dění a nepochybně její spojení s lékařskou 

fakultou. Trochu jsem nahlédla do práce výuky na fakultě, kdy jsem pomáhala panu prof. MUDr. 

Chlupovi, CSc. s výukou ‚Diabetologie-programové léčby diabetu‘, což beru jako nesmírně cennou 

zkušenost. Ráda bych se jako budoucí lékařka zapojila do výuky samotné.  

Věnovala jsem se také odborné činnosti s mou SVOČ prací na téma ‚Přínos semaglutidu při 

léčbě osob s diabetem 2. typu‘ na Ústavu fyziologie LF UP a II. Interní klinice FNOL v roce 2021. Na 

tuto práci jsem navázala v podobě dílčí pomoci s psaním článků mému školiteli prof. MUDr. Chlupovi, 

CSc. Moc si vážím, že mi tuto příležitost dal a trpělivě se mi věnoval.  

Díky naší lékařské fakultě jsem měla také možnost zúčastnit se odborných konferencí: 

Farmakologických dnů v Olomouci a Diabetologických dnů v Luhačovicích.  

Zároveň je mi olomoucká lékařská fakulta i fakultní nemocnice velmi blízká a věřím, že můj 

vřelý vztah k ní se bude jen rozvíjet. 


